

Exam details 考試資料

Exam date 考試日期: 01 May 2020 (Friday) / 2020年05月01日(星期五)
Exam time 考試時間: Morning or afternoon / 上午或下午

Registration deadline 截止報名日期: 28 Feb 2020 10 am HK time / 2019年02月28日上午10時
Late Entry 逾期申請 (Stage 階段 1): 29 Feb – 30 Mar 2020 / 2020年02月29日至03月30日上午10時 (+50% of published exam fee 附加費)
Late Entry 逾期申請 (Stage 階段 2): 31 Mar – 08 Apr 2020 / 2020年03月31日至04月08日上午10時 (+100% of published exam fee 附加費)

Exam location: Trinity College London -- 6/F Gee Tuck Building, 16 – 20 Bonham Strand, Sheung Wan, Hong Kong
考試地點: 聖三一香港 -- 香港上環文咸街 16-20 號至德大廈 6 樓

Exam time will be allocated by Trinity Hong Kong. British Council or candidates are not permitted to select or change the exam time.
考試時間由聖三一香港安排，英國文化協會及考生不能自選或更改考試時間。

Candidate details 考生資料

Please write candidate full name in **BLOCK LETTERS** as shown on HKID, passport or birth certificate and attach a copy of their identity document together with the entry form. This will be the name printed on certificate. Applicant must make sure that the name is correct.
請用英文正楷填上身份證、護照或出世紙上的姓名，並連同副本交回英國文化協會。名字將列印在證書上。申請人必須確保填寫之姓名準確無誤。

Candidate Name 考生姓名 (in English 用英文填寫)

Surname 姓氏: _____ Other names 其他名字: _____

Gender 性別: Male 男 Female 女 Date of Birth 出生日期: _____ / _____ / _____
DD 日 MM 月 YYYY 年

HKID / Passport number 香港身份證 / 護照號碼: _____

Tick the appropriate box 請於適當空格內

Have you taken any Trinity exams before? 你曾經報考聖三一考試嗎? Yes 是 (GESE/YPC/Others) No 否

Do you have any special needs due to illness / medical conditions? 你需要特別考試安排嗎? Yes 是 No 否

If yes, please complete the special needs request form. The special needs provision form and proof of the special needs must accompany the entry form. 考生如因身體不適或藥物治療而需特別安排，請填寫特別考試安排表格。申請人(家長 / 監護人)於遞交考試報名表時，必須連同特別考試安排表格及醫生證明文件(英文譯本)一併提交。

Appointment slips 准考證

Appointment slips will be sent to the applicant's email address about two weeks before the exam date.
准考證將於考試日期前約兩星期發送到申請人提供的電郵地址。

Consent details 同意書

I certify the information in the application is complete, true and accurate. 本人確認報名表上所填寫的資料準確無誤。

Name of Parent / Guardian 家長 / 監護人姓名: _____

Signature of Parent / Guardian 家長 / 監護人簽署: _____ Date 日期: _____

Mobile Number 手提電話號碼: _____ E-mail address 電郵地址: _____
(compulsory 必須填寫) (compulsory 必須填寫)

Address in English 英文地址: _____
(Compulsory 必須填寫)

Disclaimer 聲明

The British Council and the Examining Boards take all reasonable steps to provide continuity of service. We feel sure you will understand, however, that we cannot be held responsible for any interruptions caused by circumstances beyond our control. If examinations or their results are disrupted, cancelled or delayed, every effort will be made to resume normal service as soon as possible. The British Council's liability will be limited to the refund of the registration fee or retesting at a later date.
英國文化協會及各考試機構將採取所有合理措施，以確保考試可順利完成。如考試因任何超出本會控制範圍的因素而被中斷，本會概不負責。如考試或成績公布被影響、取消或延期，我們當盡力確保盡快恢復正常服務。英國文化協會的責任只限於退回考試費用或安排重考。

